
Årsmötesprotokoll UIHS 2024-03-06 
 

Protokoll fört vid årsmöte med  
Ulricehamns Idrottshistoriska Sällskap.   
Närvarande ca 35 medlemmar. 
 

§1 Ordf. Håkan Kannius hälsade alla välkomna och öppnade mötet. 

§2 Till mötets ordförande valdes Håkan Kannius. 

§3 Till mötets sekreterare valdes Lennart Johansson. 

§4 Till justerare och tillika rösträknare valdes Göran Tjäder och 
Gerhard Samuelsson. 

§5 Kallelse till årsmötet har skett via mail, och enligt stadgarna och 
förfarandet godkändes av mötet. 

§6 Inga motioner hade inkommit till årsmötet. 

§7 Verksamhetsberättelsen upplästes av mötets sekreterare. Den 
godkändes och lades till handlingarna.  

§8 Den ekonomiska redovisningen presenterades. Den godkändes 
och lades till handlingarna. 

§9 Revisionsberättelsen, som föreslog ansvarsfrihet för styrelsen, 
lästes upp av Stig Klemetz och lades till handlingarna. 

§10 Styrelsen beviljades ansvarsfrihet för det gångna året. 

§11 Till ordförande för ett år valdes Håkan Kannius. 

§12 Till styrelseledamöter för 2 år valdes Lars-Åke Alterby, Christer 
Kjellen och Jan Johansson 

§13 Kvarstår i styrelsen för ytterligare ett år gör Kjell Josefsson, Bo 
Melkersson, Lennart Johansson 

§14 Till styrelsesuppleanter för 1 år valdes Gerhard Samuelsson. 
Kvarstår som styrelsesuppleant för ytterligare ett år gör Kjell Thorné. 

§15 Till revisor för två år valdes Lars-Åke Rydbäck.  
Kvarstår som revisor för ytterligare ett år gör Stig Klemetz. 

§16 Till revisorssuppleant för ett år valdes Johan Kjerrulf.  

§17 Till valberedning för ett år valdes valdes Göran Tjäder och Hans 
Westman. 



§18 Till firmatecknare för UIHS utsågs ordföranden och kassören. 
Dessa tecknar firman var för sig. 

§17 Årsmötet fastställde årsavgiften för 2025 till 200kr för enskilda 
och till 300 kr för föreningar. 

§20 Budgeten för 2024 fördrogs och visade på ett nollresultat. Den 
godkändes av årsmötet. 

§21 Verksamhetsplanen för 2024 redovisades av ordföranden och 
godkändes.  
I sammandrag: fortsatt föreningsinventering, idrottscafeéer, samla in 
idrottshistoriskt material, utveckla skyltfönstret, medlemsvärvning 
och SISU-samarbete. 

§22 Under punkten ”Information av styrelsen” utvecklade 
ordföranden Verksamhetsplanen och föreslog bl.a. en träff enbart 
ägnad åt föreningsinventeringen. 

§23 Årsmötet avslutades och ordföranden tackade för visat intresse. 
 

 

Efter mötet berättade UIF:s nye klubbchef Oscar Larsson om sin 
idrotts- och ledarkarriär. Den innefattade som ledare bl.a. uppdrag 
för Västergötlands TV-pucklag, för flicklandslag, för Västergötlands 
Ishockeyförbund, för UIF och för Falköping Blue Riders. 
 

 

Vid protokollet 

 

 

Lennart Johansson Håkan Kannius 

 

Justerat. 

 

 

Göran Tjäder Gerhard Samuelsson 

 


